
نیازی به ثبت سفارش جدید برنج
نیست/ کمبودی در بازار شب عید

نداریم

معاون امور برنامهریزی و اقتصادی وزارت جهادکشاورزی گفت: تولید
برنج بیشتر شده و ذخایر خوبی داریم به همین دلیل نیازی به ثبت

سفارش جدید برای واردات برنج نیست.

به گزارش پایگاه خبری صنعت غذا و کشاورزی(اگروفودنیوز)، به نقل
از ایسنا، شاهپور علایی مقدم در نشست خبری که به مناسبت بزرگداشت
دهه فجر برگزار شد در پاسخ به این سوال که چرا ثبت سفارش واردات
برنج هنوز باز نشده است؟ گفت: میزان تولید برنج داخلی بیشتر شده
است و در این شرایط آیا باید اجازه دهیم که ثبت سفارش بیشتری

انجام شود؟

وی ادامه داد: بررسیهایی که انجام دادیم متوجه شدیم بسیاری از
کشورها در هر زمان آماده فروش برنج به ما هستند. همچنین در
ممتازترین سال ذخیره برنج  هستیم و هیچ کمبودی در این زمینه وجود

ندارد.

علایی مقدم همچنین در پاسخ به اینکه چه برنامهای برای ساماندهی
کالاهای اساسی برای شب عید دارید؟ گفت: هیچ نگرانی برای کالاهای
مورد نیاز به شب عید وجود ندارد. در  تخم مرغ، روغن، برنج، مرغ و
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شکر  هیچ کمبودی نداریم. همچنین آمادگی داریم با همراهی تعزیرات
برای تنظیم بازار شب عید اقدامات لازم را انجام دهیم.

سرویس خبری: کشاورزی

منبع: ایسنا

https://agrofoodnews.com/category/agriculture/

